

## Canadian Oral History Association Prize

Announcement published by Jon G. Malek on Monday, November 19, 2018

Type:

Prize

Date:

November 16, 2018 to January 15, 2019

Location:

Manitoba, Canada

Subject Fields:

Ethnic History / Studies, Immigration & Migration History / Studies, Indigenous Studies, Oral History, Women's & Gender History / Studies

### **Canadian Oral History Association (COHA) Prize**

The Canadian Oral History Association (COHA) Prize is awarded to an outstanding example of oral history practise. Eligible initiatives include oral history projects, books, articles, exhibitions, films, and other activities that actively engage with oral history. Scholarly and popular works are eligible for consideration. Community practitioners are especially encouraged to apply.

Works produced or published in the previous year are eligible for entry.

Residents of Canada and Canadians living outside Canada are eligible for consideration. Self-nominations are welcome.

Entrants must submit, in either English or French, a description of their project and relevant supporting documentation to each of the Prize's three jurors no later than 15 January 2019.

The COHA Prize will be awarded each year at the Annual Meeting of the Canadian Historical Association.

### **Prix de la Société d'histoire orale du Canada (SHOC)**

Le prix de la Société d'histoire orale du Canada (SHOC) est décerné à un projet remarquable d'histoire orale. Les initiatives telles qu'un projet d'histoire orale, un livre, un article, une exposition, un film et autres activités qui impliquent manifestement l'histoire orale sont admissibles. Les travaux scientifiques et populaires sont admissibles au concours. Nous encourageons plus particulièrement les intervenants communautaires à soumettre leur candidature.

Les œuvres produites ou publiées durant l'année précédente sont admissibles.

Les résidents du Canada et les Canadiens vivant à l'extérieur du pays sont admissibles. Les autocandidatures sont les bienvenues.

Les participants doivent soumettre, en anglais ou en français, une description de leur projet et

documents à l'appui pertinents à chacun des trois membres du jury du prix avant ou le 20 janvier 2019.

Le prix SHOC sera décerné chaque année à la réunion annuelle de la Société historique du Canada.

Contact Info:

Jon G. Malek

President, Canadian Oral History Association

Contact Email:

[Johnathon.Malek@umanitoba.ca](mailto:Johnathon.Malek@umanitoba.ca)